



幼小
共享・無限可能
同盟
PLK

《育才以愛·卓越同行》
「以愛灌溉成長，以專業成就未來。」
Nurturing with Love,
Excelling Together
"Nurturing Growth with Love, Shaping
Futures with Professionalism."



香港郵政
通函郵寄
服務

保良局莊啟程幼稚園幼兒園

PO LEUNG KUK VICWOOD
CHONG KEE TING KINDERGARTEN & NURSERY

註冊編號: 323896

本校致力建構安全、關愛且富有啟發性的學習環境，培育兼具家國情懷與國際視野的未來棟樑。
We provide a safe, caring, and inspiring environment, cultivating future leaders with a national identity and global vision.

權威肯定·績效卓越 Recognized Excellence & Outstanding Performance

本校榮獲 2025/26 保良局傑出學校獎，並連續兩年獲教育局頒發「全港卓越關愛校園主題大獎」、「卓越種愛校園獎」及「最具潛質獎」，展現全人教育與關愛文化的堅實成果。

Honoured with the 2025/26 Po Leung Kuk Outstanding School Award, we have also won three top Education Bureau awards for two consecutive years: Outstanding Caring Campus, Outstanding "Seed of Love" Campus, and Most Potential Award.

業界領航，媒體推介 Leading the Sector & Media Focus

本校榮登教育局《攜手》創刊號，並獲邀向全港幼稚園分享國安教育融入校本課程的成功經驗；亦屢獲 TVB 邀請於《時事多面體》分享防疫措施及參與《Hands Up》節目，展現學生活力自信。

Featured in the EDB's publication "Hand in Hand" to share expertise on National Security Education, our school is regularly invited by TVB for News Magazine (health measures) and Hands Up, showcasing our students' vitality and confidence.

多元展能·屢創佳績 Flourishing Talents

學生於全港英文、普通話、數獨、Eye Level、繪畫、舞蹈及武術比賽中勇奪多項冠軍、金、銀獎，小童軍亦獲全港優異旅團，體現學術與體藝全面發展。

Our students excel in HK-wide English, Putonghua, Sudoku, Eye Level, arts, dance, and martial arts competitions (Champions, Gold & Silver awards), with our Grasshopper Scouts named an Outstanding Unit.



香港銅鑼灣禮頓道66號
No.66, Leighton Road, Causeway Bay
2894 9921
2504 3466





高班學生參觀立法會
綜合大樓，並與江旻德議員，
SBS, MH交流。

K3 students visited the
Legislative Council Complex and
had a conversation with
Hon Vivian KONG Man-wai,
SBS, MH.

課程及學校特色 Curriculum and School Features

- 「以生為本」，給予學生多參與、多表達、多展示的機會，讓學生在「體驗式學習」愉快地學習，提升學習動機。
"Student-oriented" learning approach offers students more opportunities to participate and express themselves. Students can learn happily via "Experiential learning" and also enhance their learning motivation.
- 「能力主導」課程以鞏固學生的基本能力，培養學生有良好的共通能力、自學能力、探究及適應社會的能力。
"Ability-led" courses could consolidate students' basic abilities whilst cultivate students having good generic skills, self-learning skills, inquiries, and adapt to society.
- 「全人教育」不單著重知識的傳授，亦給予學生不同的學習經歷，培養學生德、智、體、群、美五育並重，充實學生生活及對未來成長的信心。
"Holistic education" teaching not only focuses on the transfer of knowledge, but also gives students diverse learning experiences. It fosters an equal emphasis on moral, intellectual, physical, social, and aesthetic education to enrich students' lives and confidence in their future growth.
- 幼兒經歷四年幼兒教育後，可獲得「豐盛生活的基礎」和實踐「LOVE」。
After four years of early childhood education, children can gain the "foundation for a rich life" and put "LOVE" into practice.

*各班設有雙語班主任。
*Each class will be taught by
Bilingual Class teachers.



招生資訊 Admissions Information

學制 Education System :

半日制 (學前預備班、幼兒班、低班、高班);
Half Day Classes (Nursery, K1, K2, K3)

全日制 (幼兒班、低班、高班)
Whole Day Classes (K1, K2, K3)

報名方法 Application Methods:

1. 親臨本園索取報名表格
Obtain from school in-person
2. 保良局聯校招生系統
Po Leung Kuk Joint Kindergartens Admission System
3. 於本園網頁下載表格
Download from the school website



聯校招生系統
Admission System



招生簡介會
Admission Orientation



開放日
Open Day



Facebook



Instagram



小紅書
Rednote

如你不欲收取通函郵件，請在信箱貼上「不收取通函」標貼，標貼可於全線郵政局、各區民政事務處的民政諮詢中心、公共屋邨辦事處和個別私人屋苑的管理處免費索取。請注意，「不收取通函」標貼機制並不涵蓋由政府及相關機構、立法會議員／區會議員、選舉候選人 and 根據《稅務條例》第88條合資格獲豁免繳稅的慈善機構所投寄的通函郵件。

If you would like to opt out from receiving circular mail, please place a "No Circular Mail" sticker on the letter box. The stickers are freely available at all post offices, Home Affairs Enquiry Centres of District Offices as well as estate management offices of public housing estates and selected private residential developments. However, circular mail posted by the Government and related organisations, Legislative Councillors, District Councillors, election candidates and charitable bodies eligible for tax relief under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance are exempted from this opt-out scheme.